
Conference Venue: Best Western Hangzhou Meiyuan Hotel 

Hotel address: No.511 Moganshan Road, Xihu District, Hangzhou 310005, China 

Hotel introduction:  

Best Western Hangzhou Meiyuan Hotel is the first member hotel of the world's largest independently-owned hotel 

chain --- Best Western International --- in Eastern China and a four-star business hotel. The hotel has 234 guest rooms 

with refined decoration and complete facilities, including the bedding which is the most suitable for human body 

structure, new LCD TV and free broadband. Yuejiangnan Chinese Restaurant, Rejoicing Café and Kissho Japanese 

Restaurant are decorated simply and with personality. Complete facilities and professional services make it to be an ideal 

place for events and business meetings. The hotel is located in Canal District, with convenient traffic, it will take only ten 

minutes by car from the hotel to famous West Lake scenic area and the first National Wetland Park --- Xixi Wetland. 

“Xinyifang Food Street”, “Shengli River Food Street” and “Dadou Road Food Street” a few minutes from the hotel will 

let you taste real Hangzhou snacks and food. Far away from bustle and hubbub, Best Western Hangzhou will give you a 

relaxed and comfortable business or vacation trip. 
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Best Western Hangzhou Meiyuan Hotel 

If you need to book the hotel room with the negotiated rate for accommodation, please contact with the 

Organizing Committee directly:  

Cell Phone: 0086 - 18917219762; Email: conference123net@126.com 

Traffic: 
 

1) 37 km to Hangzhou Xiaoshan International Airport Referenced Taxi fee: $18 (RMB120) 

2) 8 km to Hangzhou Railway Station Referenced Taxi fee: $4 (RMB25) 

3) 10 km to Hangzhou East Railway Station Referenced Taxi fee: $4.5 (RMB30) 

4) 30 km to Hangzhou South Railway Station Referenced Taxi fee: $15 (RMB100) 

 

 

 

 

 

 

 



Public Transportation: 

1) From Hangzhou Xiaoshan International Airport to Best Western Hangzhou Meiyuan Hotel 

Take the Airport Bus Wulinmen line (机场大巴武林门线) (to Wulinmen Civil Aviation Ticket Office direction), 

get off at the 1st station — Wulinmen Civil Aviation Ticket Office Station (武林门民航售票处站), then walk 

about 3 minutes to the Wulin Square Bus Stop (武林小广场站), transfer to No. 153 Bus (to Sandun direction  

(往三墩方向)) at this stop, get off at Dasuoqiao Bus Stop (打索桥站), the 5th stop. Then walk about 248 meters. 

It will take about 1hour. 

2) From Hangzhou Railway Station to Best Western Hangzhou Meiyuan Hotel 

Take the No. 90 Bus (to Shuibiyuan direction (往水碧苑方向)), start from Hangzhou Railway Station (城站火

车站站), get off at Yiqingxincun Bus Stop (一清新村站), walk about 376 meters. It will take about 40 minutes. 

3) From Hangzhou East Railway Station to Best Western Hangzhou Meiyuan Hotel 

Take the subway line 1 (to Xianghu direction (往湘湖方向)) from Hangzhou East Railway Station (火车东站站), 

get off at West Lake Culture Square Station (西湖文化广场站) (Exit D), walk about 238 meters, then transfer to 

the No. 30 Bus (to Tanghexincun direction (往塘河新村方向)) at West Lake Culture Square Bus Stop (西湖文

化广场站), get off at Shihuiqiao Bus Stop (石灰桥站), the 7th stop. Then walk about 256 meters. It will take 

about 40 minutes. 

4) From Hangzhou South Railway Station to Best Western Hangzhou Meiyuan Hotel 

Take the No. 123/K123 Bus (to Hangzhou East Railway Station East direction (往火车东站东方向)) from 

Hangzhou South Railway Station (火车南站), get off at Huidelong Yinlong Baihuo stop (汇德隆银隆百货站) – 

the 6th stop, transfer to subway line 2 (to Gucui Road direction (往古翠路方向)) from Hangfachang Station  

(杭发厂站), get off at Shentangqiao Station (沈塘桥站) (Exit B)), the 15th station. Then walk about 1000 meters. 

It will take about 1hour and 15 minutes. 

 

 

 

 



会议举办酒店：杭州最佳西方梅苑宾馆（4 星级） 

酒店地址：杭州市西湖区莫干山路 511 号 
酒店介绍：杭州最佳西方梅苑宾馆是全球最大单体连锁酒店集团—最佳西方国际酒店集团（BEST WESTERN 

INTERNATIONAL）在中国华东地区首家成员酒店，是一家四星级精品商务酒店，毗邻商业中心。酒店共有客

房 234 间（套），装修精致，配套完善，使用最适宜人体结构的寝具，全新液晶电视和免费宽带。悦江南中餐

厅、丽景苑咖啡厅和吉祥时尚料理餐厅装修既简约又富有个性，聘请名厨料理世界各地美食。同时容纳 300 多

人的多功能厅和配有 6 个面积不一会议室的会议中心，设备完善，服务专业，是举办大型活动和商务会议的理

想之选。 

酒店位于运河商圈，毗邻京杭大运河，交通便捷，距离闻名遐迩的西湖景区和首个国家湿地公园－西溪湿地均

只需十分钟左右车程。商圈内杭州大厦、武林银泰、国际大厦、杭州百货中心等驰名的商业综合体林立，给您

的旅途带来更多便捷。同时，酒店附近的武林服饰街、丝联 168 特色创意园区、张小泉剪刀博物馆、王星记扇

子博物馆、都锦生丝绸博物馆以及西湖文化艺术中心等驰名特色场所可以让您更多的体味到杭州悠久的历史文

化和个性的艺术生活；距离酒店几分钟路程的“信义坊美食街”、“胜利河美食街”和“大兜路美食街”等特

色美食街区更可以让您领略地道的杭城特色美食。 

如果您想通过组委会预订酒店房间，请提前通过以下方式联系（可享受会议订房协议价）： 

手机：18917219762；座机：021-51098086；邮箱：conference123net@126.com 
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杭州最佳西方梅苑宾馆酒店周边设施平面地图 

火车站、机场到杭州最佳西方梅苑宾馆乘车路线 

1) 杭州萧山机场到酒店的距离约 37 公里 

打的费用约：120 元 

2) 杭州火车站到酒店的距离约 8 公里 

打的费用约：25 元 

3）杭州东站到酒店的距离约 10 公里 

打的费用约：30 元 

4）杭州南站到酒店的距离约 30 公里 

打的费用约：100 元 

 

 

 

 

 



公共交通路线 

1) 杭州萧山机场——杭州最佳西方梅苑宾馆乘车路线 

在萧山机场乘坐机场大巴武林门线（开往武林门民航售票处方向）在武林门民航售票处站下车，换乘公

交 153 路（开往三墩方向），在武林小广场站上车，打索桥站下车，步行 248 米即到。总耗时约 1 小时。 

2) 杭州火车站——杭州最佳西方梅苑宾馆乘车路线 

乘坐公交 90 路（开往水碧苑方向），在城站火车站站上车，一清新村站下车，步行 376 米即到。总耗

时约 40 分钟。 

3) 杭州东站——杭州最佳西方梅苑宾馆乘车路线 

地铁 1 号线（开往湘湖方向），在火车东站站上车，西湖文化广场站下车，换乘公交 30 路（开往塘河

新村方向），石灰桥站下车，步行 256 米即到。总耗时约 40 分钟。 

4) 杭州南站——杭州最佳西方梅苑宾馆乘车路线 

乘坐公交 123 路/K123 路（开往火车东站东方向），在火车南站上车，汇德隆银隆百货站下车，换乘地

铁 2 号线，在杭发厂站上车，沈塘桥站下车，B 出口出站，步行 1000 米即到。总耗时约 1 小时 15 分钟。 


